
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 26. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 107
Hvor mange kommuner har på baggrund af det brev, der blev sendt til kom-
munerne i 2012 som opfølgning på beslutningsforslag nr. B 47 (folketingsåret
2011-12), sikret, at deres daginstitutioner lever op til byggelovens indeklima-
bestemmelser og overholder grænseværdierne for radon?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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